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INTERPELACJA 

               Działkowcy z Rodzinnych Ogrodów Działkowych przy  ulicy Mickiewicza, które mają 

zamienić się w obwodnicę – za moim pośrednictwem przekazują do Pana następujące 

przemyślenia: 

1. Obwodnica jest potrzebna dla Sierpca. 

2. Prawie czterdziestoletnia  praca na działkach zniknie. 

3. Najczęściej dzierżawcami ziemi działkowej są osoby w wieku emerytalnym. 

Mówią, że kiedy mieli dużo siły – tworzyli swoje zielone azyle. 

Teraz nie jest dla nich pora, żeby zaczynali wszystko od początku. 

4. Wyrażają swój głęboki żal, że w Sierpcu obwodnica nie ominie działek, które wkrótce 

będą miały 50 lat. 

5. Podają przykłady miast, gdzie władze miasta nie zgodziły się na budowę na  terenie 

działek. 

 

Proszę w imieniu mieszkańców Sierpca o przekazanie do publicznej 

wiadomości: 

- kiedy i jakie działania będą wykonywane na rzecz obwodnicy.  
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